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Jeśli poszukujesz kameralnego obiektu, który zaskoczy Cię tradycyjną, 
pyszną kuchnią, Kuźnia Smaku jest właśnie dla Ciebie. Stylowe wnętrza 
restauracji z kominkiem w tle, niepowtarzalna atmosfera i zapadający 
na długo w pamięć smak serwowanych dań sprzyjają zarówno miłym 
rozmowom, jak również organizacji przyjęć rodzinnych i biznesowych. 
Lokal pomieści ponad 100 osób, także na tarasie letnim. Dla chcących 
zostać na dłużej, obiekt oferuje pokoje gościnne z dostępem do sauny 
fińskiej.

Kuźnia Smaku
ul. Bohaterów Wojska Polskiego 42, 
66-600 Krosno Odrzańskie
tel. 691 407 070
e-mail: kuzniasmaku@wp.pl
www.facebook.com/RestauracjaKS/

HIER WIRD  
DER GESCHMACK GESCHMIEDET

Wenn Sie nach einem gemütlichen Platz suchen, der Sie mit seiner traditi-
onellen, köstlichen Küche überraschen wird, ist die „Geschmackschmiede“ 
genau das Richtige für Sie. Das Restaurant mit seinem Kamin,seiner einzig-
artigen Atmosphäre und dem unvergesslichen Geschmack der servierten 
Gerichte eignet sich sowohl für angenehme Gespräche als auch die Organi-
sation von Familien- und Geschäftsveranstaltungen. Das Restaurant bietet 
Platz für über 100 Personen, auch auf der Sommerterrasse. Für diejenigen, 
die länger bleiben möchten, stellen wir Zimmer mit Zugang zu einer finni-
schen Sauna zur Verfügung.

Kuźnia Smaku
Bohaterów Wojska Polskiego Straße 42,
66-600 Krosno Odrzańskie
Kontaktnummer +48 691 407 070
E-Mail: kuzniasmaku@wp.pl
www.facebook.com/RestauracjaKS/

DISCOVER “KUŹNIA SMAKU”

If you are looking for a small place that will surprise you with delicious 
traditional cuisine, “Kuźnia Smaku” is a place for you! The stylish interior 
of the restaurant, with a fireplace in the background, as well as the unique 
atmosphere and unforgettable flavours of the served dishes foster con-
versations and organisation of family and business events. The restaurant 
can host up to 100 guests, also on the summer terrace. If you’re willing 
to stay for longer, “Kuźnia Smaku” offers rooms with access to a Finnish 
sauna. 

Kuźnia Smaku restaurant
42 Bohaterów Wojska Polskiego Street, 
66-600 Krosno Odrzańskie
phone: +48 691 407 070
e-mail: kuzniasmaku@wp.pl 
www.facebook.com/RestauracjaKS/ 


